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متن پرسش

با سلام و درود فراوان خدمت شما که مدام از افق و آینده ای صحبت میکنید که متاسفانه روز بروز

وضع دین و ایمان مردم بدتر می شود. چند وقت پیش هم محمدی گلپایگانی رس دفتر رهبری

گفت: من به دیدار یکی از مراجع در قم رفته بودم. ایشان گفتند گرانی وجود دارد که حقیقت هم

همین است و... من گفتم عجله نکنیم کارهای اساسی در حال انجام است. باز جای شکرش باقیست

که بالاخره یکی از مراجع عظام در قم وجود گرانیها در کشور را تاد و به شیخ محمد گلپایگانی

گفتهاند که «گرانی وجود دارد» و شیخ هم ضمن تاد آن پاسخ دادهاند که «عجله نکنیم، کارهای

اساسی در حال انجام است»! با این حال مدیونید اگر فکر کنید که اینهمه تساهل و تسامح نسبت به

وضع نامطلوب موجود و گرانیهای لجامگسیخته، فقط برای دولت کریمه شیخ ابراهیم رسی است!

بنابراین با توجه به اینکه ما پیرو مکتب انتظاریم و در فرهنگمان مقولهای بنام «عجله» یک ضد ارزش

تلقی میشود و ۴۵ سال انتظار برای بهبود زندگی دلیل این مدعاست، عمر دولت رسی که سهل

است، چند دولت پس از او هم که شورای محترم نگهبان و بالادستیها برایمان مهندسی کنند، صبر

پیشه خواهیم کرد فقط دریغ که همه مردم عمر نوح را ندارند تا از نتایج و ثمرات «کارهای

اساسی» آقایان در آینده بهرهمند شوند! با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحث در تبرئه خودمان و کوتاهیها و خلافکاریهایی که به نام اسلام و

انقلاب شده، نیست؛ بحث در آن است که بیندیشیم آیا جز این است که از طریق بازخوانی اهداف

انقلاب و مسیری که حضرت امام و رهبر معظم انقلاب مطرح کرده و میکنند؛ کار را باید جلو برد؟ همه

وظیفه ما آن است که متوجه شویم خبری در راه است.

ما از طریق نظر به سیره شهدا کربلای خود را در این تاریخ تجربه کنیم و متوجه اموری باشیم که در دل

این کربلا پیش میآید، به این معنا که خبری در راه است و با حضور در این تاریخ میتوانید فرزندان

امیدی باشید که در آن «حضور بیکرانه اکنون جاودانه» خود را مییابید و این یعنی انسان همواره در

میان راه خویش است، راهی با بامدادی نو. با توجه به تجربهای که با شهادت حاج قاسم پیش آمد و

شباهتی که با شهادت اباعبداالله «علیهالسلام» داشت و با نظر به حضوری که بعد از شهادت

اباعبداالله«علیهالسلام» در تاریخ پیش آمد، میتوان گفت: «خبری در راه است». جناب حافظ هم در

همین رابطه میفرمایند:



كس ندانست كه منزلگه معشوق كجاست            این قدر هست كه بانگ جرسی میآید

ما هنوز در اجمال تاریخی خود هستیم که به مرور با تفصیل آن روبهرو خواهیم شد، ولی خوب است به

این حضور فکر کنیم. حضوری که به گفته جناب حافظ: «پیوسته شد این سلسله تا روز قیامت»،

هرچند ممکن است در حال حاضر احساس کنید آن حالت ،کمی خود را عقب کشیده و نور جلال او بر

انوار جمالیهاش غلبه کرده ولی وقتی در تاریخی حاضریم که با نور شهدا شکل گرفته و خداوند وعده

هَ لا يُضِيعُ أَجْرَ الْمُؤْمِنِينَ» خواهیم گفت: داده: «وَأَنَّ اللَّ

حاشا که من از جور و جفای تو بنالم             بیدادِ لطیفان همه لطف است و کرامت

ولی آنچه همواره باید مدّ نظر باشد دنبالکردن و کوتاهنکردن حضور شهدا در تاریخی است که مدّ نظر

آنها است و همه سخن ما در این گفتار آن است که:

کوته نکند بحث سر زلف تو حافظ                    پیوسته شد این سلسله تا روز قیامت

موفق باشید   

 


